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Skolebestyrelsesmøde 

   

 

Dagsorden til møde 

Den 30. september 2024 kl. 17-20   
 

MØDEDELTAGERE  

Forældrerepræsentanter 

Anja Bisp Pedersen 

Tamara Christensen 

Karin Guldbæk 

Sune Skyum Wexøe 

Malene Hørman Elmøe 

 

 

Elevrepræsentanter 

Enes Balihodzic 

Freja Skyum Wexøe 

Medarbejderrepræsentanter 

Pernille R. Prag 

Randi B. Petersen 

Tom Lysgaard 

 

Ledelsesrepræsentanter 

Jeff B. Christensen 

Søren Bomann Andersen 

 

Gæster 

 

Afbud 

Malene 

 

 

 

 Dagsorden 
 

Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden (5 min.) 

Godkendt 

 

Sag nr. 2  Opfølgning fra sidste møde (5 min.) 

”Med sit barn i skole” lægges på hjemmesiden. Sendt som bilag med 

dagsordenen for i dag. 

KIDS bestilt til SFO-tilsyn 

 

Sag nr. 3  Økonomi (5 min.) 

Jeff gennemgik budgetterne for begge skoler. 

Bestyrelsen anbefaler at vi hastholder budgettet for fagkonti. Normeringen på 

JPS blev også gennemgået og pt. vil skolen have et lille merforbrug på 

varmehænder. 

SiH har samlet set mange midler til rådighed i driften. Der påtænkes at købe 

faldunderlag til det nye legestativ. 
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Der er indkøbt ekstern psykologbistand og der opstarter et projekt om indretning 

og optimering af læringsrummene. 

Der blev snakket om udgifterne til biblioteket og om vi får det ud af det som vi 

betaler for. Det tages op på et senere tidspunkt. 

 

Sag nr. 4  Orientering om byrådets budget-beslutninger (10) 

Byrådet beslutning om ”Tilpasning af normering på specialområdet 008” har 

betydet at der skal spares 1,2 million på Skolen i Herredet fra 1. jan 2025. Det 

har ikke den store effekt i dette skoleår, da SiH har en overbelægning af elever. 

Det blev besluttet at udfase 1:1 device i indskolingen, hvilket ligger i god tråd 

med mindre skærm tid. 

 

Sag nr. 5  Orientering fra ledelse og medarbejderrepræsentanter (20 min. 

Der har været ansættelse til pædagogisk leder og vi har ansat en med mange 

års erfaring inden for skoleledelse. 

Vi har fastansat en kendt medarbejder. Der har været en opsigelse med sidste 

dag d. 30/9 og en som går på pension med sidste arbejdsdag d. 31/10. 

Der har været en del sygemeldinger på JPS de seneste måneder. 

Skolens udviklingsgruppearbejde er så små kommet i gang. 

SiH har vi indkøbt psykologbistand og vi kan se at medarbejderne er meget 

glade for denne bistand. 

SFO har fået en praktikant de næste måneder og se ud til at få en ½ års 

praktikant i SFO’en. De har også en ny medarbejder i jobpraktik. 

JPS har et stillingsopslag ude om en LKT-lærer og lidt klasseundervisning. 

 

Sag nr. 6  Elevrådsrepræsentanterne (5 min.) 

Eleverne i blok-E ønsker at toiletterne bliver renoveret. I de mindre klasser 

ønsker skuffer tilbage. 

Ønske om at der afsættes flere penge af til madkundskab. Der er et stort ønske 

en rutsjebane til de mindre elever. Få nye gardiner i klasserne. 

Elevrådet vil gerne forsat bruge penge på bolde, elkedler i køkkenet, brætspil til 

klasserne. 

 

Sag nr. 7  Formanden har ordet (5 min.) 

Har deltaget på forældremøderne i starten af skoleåret. Der har været en 

henvendelse omkring opgaven ”kontaktforældre”  

Hvad skal vi gøre? Ide til fx at invitere kontaktforældrene en gang i kvartalet til 

en kort snak om hvad der arbejdes med i SB. 

Spørgsmål fra formanden, hvor er vi henne i nedenstående 

- Antimobbestrategi 

- Grønne skolegårde 

- Der skulle have været et forløb med en klasse om HAFU 

- Nyt fra ledelsen hver mdr. fra ledelsen 

- Årsberetning fra skolebestyrelsen 

- Affaldsindsamling med Dansk Naturfredning 

SB-formændene mødes med forvaltningen d. 4. november 
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Pause (5 min. til servering af sandwich) 

 

Sag nr. 8  Forældreråd og kontaktpersoner (15 min.) 

Beskrivelse fra Skole og Forældre af forældrerådssamarbejde på skolerne, er 

vedhæftet dagsordenen. Ledelsen ønsker bestyrelsens opbakning til at 

rammesætte samarbejdet med forældrene på denne måde. 

Fyraftensmøder for kontaktforældre kunne være en mulighed. 

Læs som forberedelse på dette link: Inspirationsprincip for kontaktforældre | 

Skole og Forældre (skole-foraeldre.dk)  

 

SB drøftede om hvordan denne opgave kunne løftes. Hvilke rammer skulle det 

være under. Anja, Sune og Karin ville gerne være med til at løfte opgaven, de 

indkalder kontaktforældrene. 

Jeff skal følge op med alle klasser har fået valgt kontaktforældre. 

Søren retter princippet til, så det kan godkendes på næste bestyrelsesmøde. 

  

Sag nr. 9  Godkendelse af SFO-ens Mål- og indholdsbeskrivelse (10 min.) 

Vedhæftet dagsordenen 

Den minder meget om sidste års beskrivelse. Der er kommet ændringer med 

årgangspædagogerne der er taget ud af beskrivelsen. Der er også kommet 

ændringer i brugen af spillerummet, hvor spilletiden baseres på samværet om 

spil og fællesspil. 

SB godkendte Mål- og indholdsbeskrivelse. 

 

Sag nr. 10  Forslag om at Jægerspris skole er at finde på Blå Nat i Jægerspris (10 

min.) 

Kunne det være en god ide at Jægerspris skole var synlig ved Blå Nat i 

Jægerspris.  

Ideer: 

- Kunne det være en god ide at 7. årgang havde en bod hvor de kunne 

sælge noget – i forbindelse med lejrskoler. 

- Kunne der være en stand hvor der blev fortalt om Jægerspris skole, 

hvad vi kan og gør. 

Bestyrelsen er enig om at vi er synlige til Blå Nat, der tænkes stadigvæk over 

hvilken form vi deltager. 

Anja, Tom og Søren koordinere opgaven. 

 

Sag nr. 11  Forslag til bestyrelsesarrangement (5 min.) 

Anja foreslår Flimmer som tilbyder temaaften for forældre til de yngste elever 

vedrørende skærmtid. 

Det er et tilbud fra Flimmer om en temadag for de mindste elever på skolen, 

omkring skærmtid. Forslaget kommer fra en af de pædagogiske leder. Der er 

opbakning fra SB om at ledelsen afholder sådan et arrangement. 

 

Pause (5 min.) 

https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/inspirationsprincip-kontaktfor%C3%A6ldre
https://www.skole-foraeldre.dk/artikel/inspirationsprincip-kontaktfor%C3%A6ldre
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Sag nr. 12  Årshjul-temaer (60 min.) 

Husk at læse op på principperne på hjemmesiden 

Skolebestyrelsens principper (aula.dk) 

 

Princip for opfyldelse af undervisningspligten ved udøvelse af 

eliteidræt eller deltagelse i musikskole  

SB drøftede princippet, der var nogle små ændringer og tilføjelser. 

Ændringerne blev skrevet ind på mødet og princippet blev godkendt 

 

Princip for kommunikationen mellem skole og hjem 

Udsættes til næste møde 

 

Sag nr. 13  Opfølgning på årshjul (5 min.) 

Som tidligere vedtaget, holder skolebestyrelsen næste skoleår færre men 

længere møder. Det er aftalt at møderne fortsat lægges mandage, men fra 

august kl. 17-20 ca. hver 6. uge. Og det tilstræbes, at bestyrelsen forholder sig 

til og iom nødvendigt reviderer på af bestyrelsens principper per møde. 

Anja og Søren foreslår følgende: 

 

19.8.:  

Program for stærkere læringsfællesskaber 

Trafikpolitik 

Princip for undervisningens organisering 

 

5.9. kl. 17-18.30: 

Ekstraordinært møde om høringssvar på budget 2025 (Høringsperioden er 30.8-

16.9.) 

 

30.9.: (OBS: var fejlagtigt lagt 1.10. i oprindelig plan) 

Princip for opfyldelse af undervisningspligten ved udøvelse af eliteidræt eller 

deltagelse i musikskole samt  

Princip for kommunikationen mellem skole og hjem 

 

11.11.:  

Princip for underretning af hjemmet om elevens udbytte af undervisningen 

Princip for arbejdets fordeling mellem lærerne og andet pædagogisk personale. 

 

6.1.: 

Program for stærkere læringsfællesskaber 

Principper for skole- og forældrearrangementer 

Princip for skolefritidsordningens virksomhed 

 

3.2.: 

Princip for skolens arbejde med elevernes udvikling i skolens faglige og sociale 

fællesskaber 

Princip for skolens ansvar ifm. Forebyggelse, afdækning og indsatser ifm. 

https://jpskole.aula.dk/sites/jpskole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/J%C3%A6gerspris%20Skole%20principper_0.pdf
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Ordblindhed 

 

17.3.: 

Trafikpolitik (udskudt fra august) 

Princip for undervisningens organisering (udskudt fra august) 

Nye principper? 

 

28.4.:  

Indledende drøftelser om budget 

Opfølgning på årets elevtrivselsundersøgelse 

Drøftelse af revidering af værdiregelsæt 

 

10.6.: (OBS: tirsdag efter pinse) 

Vedtagelse af værdiregelsæt 

Udsættes til næste møde 

 

Sag nr. 14  Evt. (5 min.) 

 

 

Sag nr. 15  Referatet underskrives (5 min) 

 


